
1364279

To: 5.1.2e Dvvd.nl IEE @vvd.nl]; Minister van vsIEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 1/11/2021 10:18:13 PM

Subject: junkfood open en sport gesloten?

Received: Mon 1/11/2021 10:18:20 PM

SETTING VAN MOGELIJKE BESMETTING 15122020.pdf

Geachte minister President Mark Rutte, minister van Volksgezondheid Hugo de Jonge, Voorzitter mw K. Arib,
Fractievoorzitters en Tweede Kamerleden,

Onbegrijpelijk!
Sinds 1991 werk ik in de zorg, van verpleegkundige in opleiding tot aan intensive care verpleegkundige, nu werkend

in de huisartsen zorg, met name coachend op leefstijl.
Want als de leefstijl goed is, kan bij een groot percentage van de patiénten, veel medicatie afgebouwd worden.

Onbegrijpelijk vind ik het, dat in het huidige coronabeleid, waarin alle aandacht zou moeten gaan naar preventie van

ziekte en optimaliseren van ons immuunsysteem, er al maanden lang zulke tegenstrijdige maatregelen getroffen
worden.

Kunt u mij uitleggen waarom fastfood en junkfoodketens, suikergoed verkopers (denk aan bv Jamin) en tabakswinkels

open mogen blijven waar sportcentra en actieve ontspanningscentra gesloten moeten blijven?

Onbegrijpelijk dat een minister van Volksgezondheid dit besluit!

En Onbegrijpelijk dat jullie, fractievoorzitters en tweede kamerleden NIET in verweer komen! Op een enkeling na.

Het RIVM is duidelijk:
Het aantal positief geteste mensen is gestegen oa door testen van a-symptomatische mensen. (zie bijlage; blz 23

onder punt 1)
Dat betekent dat mensen zonder specifieke klachten zich toch kunnen laten testen.

Bijgaand overzicht van 15/12/2020 van het RIVM (wekelijkse update) geeft ook aan, dat de prevalentie van de

positieve testen gerapporteerd kan staan onder meerdere settings: "Per positief op SARS-CoV-2 getest persoon

kunnen meerdere settings gerapporteerd zijn." (zie zelfde bijlage, blz 23 punt 2)
Kortom 1 positief geteste persoon kan meerdere mogelijke bronnen opgeven: bv thuis, werk, OV, sportschool en nog

meer plekken waar deze persoon op 1 dag geweest is.

In het "heetst van de strijd", de week voordat we de nieuwe lockdown ingingen, dd 15/12/2020, was het percentage van het

aantal besmettingen door vrije tijdsbesteding waaronder sport, 1,6%. 480 Nieuwe besmettingen, die deels al eerder geteld
waren vanwege mogelijk ook andere settings. (bron: zie bijlage, blz 23 van https: //www.rivm.nl/sites/default/files/2020-

12/COVID-19 WebSite rapport wekelijks 20201215 1259.pdf)
In totaal vanaf 31 augustus 5403 besmettingen op 17.474.677 inwoners (eind november 2020, https: //www.cbs.nl/nl-

nl/visualisaties/bevolkingsteller)

Dat is een percentage van 0,0309 op de NLse bevolking!!

Jullie doen vast je enorme best.

Ik doe ook mijn best, om de patiénten die ik spreek en begeleid te motiveren om in beweging te blijven. Om gezonde
voeding te kiezen ipv junkfood. Om ze te helpen van het roken en snoepen af te komen.

Het voelt vaak als water naar de zee dragen, omdat onze minister van Volksgezondheid besloten heeft dat sportscholen
dicht moeten en dat fastfood-, junkfoodketens en suiker- en tabakswinkels open mogen blijven..

Ik verwacht van jullie, volksvertegenwoordigers, steun.

Laat mensen hun fitness, sport en groepstrainingen weer oppakken!
Laat mensen hun immuunsysteem weer opbouwen!
Laat mensen hun manier van ontspanning weer vinden in de vorm van bezinning, groepslessen, bijeenkomsten.

Julie beleid werkt absoluut averechts!

Met bezorgde groet,

E IE
5.1.26JERE
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